
TOELICHTING ONDERSTAANDE TEKST 
 
Hieronder is een tekst uit notulen weergegeven om inzicht te geven in vorm en stijl. Dit dient ter 
inspiratie en om richting te geven aan de uitwerking van het assessment. Wij bevelen dan ook van 
harte aan om deze tekst zorgvuldig door te nemen voorafgaand aan het uitwerken van het 
assessment. 
 
Veel plezier! 
 
6.a Communicatiebeleidsplan 2024-2027 
Mevrouw Jansen licht toe dat het communicatiebeleidsplan 2024-2027 verdergaat op de ingeslagen 
weg. Dat betekent dat de deelnemer centraal staat, net als in het vorige beleidsplan. Vragen van 
deelnemers worden gebruikt als uitgangspunt voor de communicatie met deelnemers en de focus blijft 
liggen op onderwerpen waarop deelnemers doorklikken op de website.  
 
Aan het communicatiebeleidsplan is het volgende toegevoegd: 
- Een woordvoeringslijn over duurzaam en verantwoord beleggen.  
- Keuzebegeleiding in het nieuwe pensioenstelsel. 
- Communicatie over het nieuwe pensioenstelsel. 
 
De volgende wijzigingen zijn in het communicatiebeleidsplan doorgevoerd:  
- De doelstellingen uit het huidige plan zijn grotendeels gehaald. De KPI’s zijn wel bijgesteld, zodat 

de hoge scores ook de komende periode kunnen worden behouden. Ook zijn de meetmethodes 
aangepast.   

- De focus is wat meer gelegd op deelnemers die net voor hun pensioen zitten en op 
gepensioneerden. Gepensioneerden worden nog meer ingezet als ambassadeurs.  

 
Het communicatiebeleidsplan is in de commissie besproken. Daar is ook aan de orde gekomen dat 
het in de roerige tijden richting het nieuwe pensioenstelsel verstandig is de ambitie niet te hoog in te 
zetten. De commissie ziet liever dat de KPI’s worden gehaald dan dat deze hoger worden gezet. De 
focus kan dan worden gericht op keuzebegeleiding en de Wtp. 
  
Vanuit het bestuur wordt opgemerkt dat de werkgever een belangrijke rol heeft in het verduidelijken 
van het pensioen. De vraag is hoe het communicatiebeleidsplan wordt afgestemd met de werkgevers 
en met de pensioenuitvoeringsorganisatie. Mevrouw Jansen licht toe dat een aantal keer per jaar 
wordt overlegd met de stakeholders en de werkgevers, waarbij zowel terug als vooruit wordt gekeken. 
Communicatie met deelnemers wordt altijd vooraf gelezen door de stakeholders.  
 
De voorzitter merkt op dat met de inzet van pensioenconsulenten deelnemers nog meer worden 
ondersteund. Hij vraagt welke extra middelen nodig zijn, in geld en in mankracht uitgedrukt, om het 
totale communicatiebeleidsplan te kunnen realiseren. Mevrouw Jansen antwoordt dat naar aanleiding 
van het meerjarenbeleidsplan een jaarplan wordt gemaakt. Behalve voor keuzebegeleiding zijn voor 
het nieuwe communicatiebeleidsplan geen extra kosten voorzien. Wat betreft keuzebegeleiding licht 
mevrouw Jansen toe dat extra geld nodig is voor het onder de aandacht brengen van de tools. 
De heer Smit voegt hieraan toe dat vanuit de pensioenuitvoeringsorganisatie een richtbedrag wordt 
aangegeven voor de inzet van consulenten. Dit betreft een belangrijke kostenfactor, dus het is goed te 
bespreken hoe vaak en hoe lang de consulenten worden ingezet. Ook moet worden nagedacht over 
hoe de inzet van de consulenten wordt geëvalueerd. Mevrouw Jansen merkt op dat het voorportaal zo 
wordt ingericht, dat het voor deelnemers duidelijk is wat zij van de consulent kunnen verwachten. Het 
doel is dat deelnemers voordat zij het gesprek aangaan met een consulent, andere tools al hebben 
gebruikt, zoals webinars.  
 
Besluit: Het bestuur is akkoord met het communicatiebeleidsplan 2024-2027, onder voorbehoud van 
een positief advies van het VO.   


